
 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje 

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija   

Sednica br. 35 

Priština, 23. januar 2019. godine, u 10:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-302 

 

 

Z A P I S N I K 

 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku, Albert Kinolli, Avdullah Hoti, Emilija 

Redžepi  i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Faton Topalli, Valon Ramadani, Etem Arifi, Andin Hoti i Verica Ćeranić. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Antigona Ibraj, Mehmet Simnica i Ajet Avdullahu. 

 

Ostali učesnici: Dhurata Kryeziu - OEBS, Besiana Bajrami - Ekonomia Online, Brikena Mazrekaj - 

KDI i Vatra Qehaja - LVV.  

 

Sednicom je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik Komisije. 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 19.12.2018. godine; 

3. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izveštaja o radu KNJF-a za 2018. godinu; 

4. Razmatranje Nacrt plana rada KNJF-a za 2019. godinu; 

5. Razno. 

 

 

   Predsednik, nakon što je zaključio da su ispunjeni uslovi za početak rada, otvorio je sednicu    

   prema dnevnom redu.   

 

 

 

 

 



1. Usvajanje dnevnog reda 

     Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 19.12.2018. godine  

 

     Zapisnik sa sednice održane 19.12.2018. godine, usvojen je bez primedbi.   

 

 

3. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izveštaja o radu KNJF-a za 2018. godinu  

 

Predsednik je obavestio poslanike da je administracija Komisije pripremila Godišnji izveštaj o radu 

Komisije za 2018. godinu za period januar-decembar 2018. godine, podaci su predstavljeni detaljno. 

On je rekao da je KNJF održala 26 sednica komisije, razmotrila 34 izveštaja revizije, razmotrila dva 

nacrta zakona, održala 3 javne rasprave, takođe je održala tri radionice. KNJF tokom 2018. godine nije 

monitorisala nijedan nacrt zakona. Time je otvorio diskusiju i pozvao članove Komisije ukoliko imaju 

nešto da dodaju u vezi ove tačke. 

 

Avdhullah Hoti je naglasio da KNJF nije uspela da razmotri veći broj izveštaja spoljne revizije koje je 

pripremila Nacionalna kancelarija za reviziju, jer se veći broj ministara nije odazvalo pozivu Komisije, 

kao što su: Ministar zdravlja, Ministar za zajednice i povratak, Ministar za obrazovanje, itd. Takođe, 

gradonačelnici nisu se odazvali pozivu Komisije za javnu raspravu, kako bi se razmotrili izveštaj 

spoljne revizije za 2017. godinu. 

 

Mërgim Lushtaku je naveo da u Godišnjem izveštaju o radu Komisije za 2018. bilo dobro da se u 

tabelarnoj formi predstavi lista razmotrenih izveštaja, kao i lista preporuka koje je dala Komisija. To 

kako bi se poslanici i drugi čitaoci lakše orijentisali. 

 

Zaključak 

 NKJF je usvojila Godišnji izveštaj o radu Komisije za 2018. godinu. 

 

4. Razmatranje Nacrt plana rada KNJF-a za 2019. godinu  

Predsednik, u vezi s ovom tačkom, obaveštavam poslanike da je administracija Komisije pripremila 

Plan rada Komisije za 2019. godinu za period januar-decembar 2019. godine, zajedno sa finansijskim 

planom na nivou aktivnosti, ovom planu će se dodati i lista izveštaja revizije, koje Komisija planira da 

razmotri tokom godine. Ovim je otvorilo diskusiju. 

Avdullah Hoti je istakao da se u Planu rada Komisije za 2019. godinu za januar i februar navodi da će 

KNJF razmotriti izveštaje revizije za 2017. godinu, smatram da mi kao Komisija treba da počnemo 

razmatranjem izveštaja revizije za 2018. godinu , kao i akcionim planovima za adresiranje preporuka. 

Takođe je predložio da tokom marta, KNJF organizuje regionalnu konferenciju sa predsednicima 

komisija zemalja u regionu, kao i da se pozovu na ovoj konferenciji predsednici revizorskih sudova 

zemalja u regionu, kao i predstavnici Evropske komisije. Troškovi ove organizacije da se obezbede iz 

budžeta Komisije, kao i da se razmotri mogućnost da GIZ pomogne u ovom procesu. 



Takođe, administracija Komisije treba da pregleda Zakonodavni plan Vlade za 2019. godinu, koji su 

nacrti zakona i koji spadaju u delokrug Komisije. On je takođe naglasio da tokom 2019. godine bilo bi 

dobro da imamo najmanje 2 posete van zemlje, kako bi videli iskustva drugih zemalja u ovoj oblasti. 

Predsednik je dodao da od NKR-a tokom 2019. godine trebamo očekivati da će se zahtevi Komisije 

realizovati. Takođe, od NKR-a i GIZ-a očekujemo da će nam osim izveštaja revizije i komentara u 

izveštajima, na zahtev Komisije dostaviti i druge informacije koje se odnose na oblast javnih finansija. 

Zaključak 

 NKJF je usvojila Plan rada Komisije za 2019. godinu, zajedno sa finansijskim planom.  

 

5. Razno 

Predsednik je naveo da smo se na zahtev nekih članova Komisije obratili MZP-u, MRR-u i MPŠRR-u 

da pripreme finansijski izveštaj o načinu budžetiranja, alokacije i potrošnje subvencija za period od 

oktobra 2017. do oktobra 2018. godine. Međutim, do danas nismo dobili izveštaj koji smo zahtevali. 

Ovim je otvorio diskusiju. 

Emilija Redžepi, kao što je istakao i predsednik Komisije, rad Komisije za nadgledanje javnih 

finansija fokusiran je samo na izveštaje spoljne revizije, koji se obično pripremaju nakon završetka 

izveštajnog perioda. Konkretan slučaj našeg zahteva za finansijski izveštaj od MZP-a, MRR-a i 

MPŠRR-a za finansijski izveštaj o načinu budžetiranja i podeli subvencija. Neizveštavanje 

blagovremeno gubi i značaj našeg zahteva. KNJF bi trebalo da bude od pomoći i drugim 

funkcionalnim komisijama Skupštine. Institucije na centralnom i lokalnom nivou očekuju od KNJF-a i 

drugih funkcionalnih komisija Skupštine bolju kontrolu nad ovim institucijama, konkretan slučaj da 

smo nekoliko puta pozvali da izveštava MZP, ali se nisu odazvali pozivu Komisije. Imamo 

informaciju da se ne sprovodi nijedan kriterijum prema procedurama javne nabavke za način podele 

projekata u ovom ministarstvu pojedinačnim korisnicima. Nažalost, to se dešava u nekoliko institucija. 

Smatram da ova pitanja trebamo postaviti na plenarnoj sednici. 

 

Albert Kinolli je naglasio da nivo izveštavanja ministara u Komisiji nije zadovoljavajući. Mi, kao 

Komisija, moramo odlučiti kako da podignemo nivo odgovornosti na nivou institucija. 

 

Predsednik je naveo da će se na narednoj sednici Komisije odlučiti, koje izveštaje ćemo razmotriti i 

kako će se nastaviti dalje sa izveštajima MZP, MRR i MPŠRR. Ovim je zaključio sednicu. 

 

Sednica je završena u 11:00 časova.  

 

 

 

                                                                      Predsednik Komisije,                                  

Pripremilo:                                 ___________________ 

Osoblje za podršku Komisiji.                                                                   

                                           Driton Selmanaj  

  


